

Element List		بند
General Assembly Meeting Agenda	<p>1-Voting on transferring the Statutory Reserves balance of SR (32,359,592) Thirty Two Million Three Hundred and Fifty Nine Thousand Five Hundred and Ninety Two, as in the financial statements for the year ending on 31/12/2022 AD to Retained Earnings.</p> <p>2. Voting on the amendment of Article (1) of the Company's bylaws relating to (Incorporation). (Attached)</p> <p>3- Voting on the amendment of Article (11) of the Company's bylaws relating to Convert of Shares- Preferred Shares). (Attached)</p> <p>4- Voting on the amendment of Article (13) of the Company's bylaws relating to Capital Increase. (Attached)</p> <p>5-Voting on the addition of an article to the Company's bylaws to be numbered (14) with respect to (Debt instruments and financing instruments). (Attached)</p> <p>6- Voting on the amendment of Article (18) of the Company's bylaws relating to Employees Shares. (Attached)</p>	<p>1-التصويت على تحويل رصيد الإحتياطي النظامي البالغ (32,359,592) اثنان وثلاثون مليوناً وثلاثمائة وتسعة وخمسون ألفاً وخمسمائة واثنين وتسعون ريال سعودي كما في القوائم المالية للسنة المنتهية في 2022/12/31 م إلى الأرباح المبقة.</p> <p>2. التصويت على تعديل المادة (1) من نظام الشركة الأساس والمتعلقة بتأسيس الشركة (مرفق).</p> <p>3-التصويت على تعديل المادة (11) من نظام الشركة الأساس والمتعلقة تحويل الأسهم (الأسهم الممتازة) (مرفق).</p> <p>4-التصويت على تعديل المادة (13) من نظام الشركة الأساس والمتعلقة بزيادة رأس المال (مرفق).</p> <p>5-التصويت على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (14) تتعلق ب (أدوات الدين والصكوك التمويلية). (مرفق).</p> <p>6-التصويت على تعديل المادة (18) من نظام الشركة الأساس والمتعلقة بالأسهم المخصصة للعاملين (مرفق).</p>

	<p>7- Voting on the amendment of Article (21) of the Company's bylaws relating to Expiration, Resignation, Vacancy of the Board of Directors. (Attached).</p> <p>8-Voting on the amendment of Article (23) of the Company's bylaws relating to Expiration, Resignation, Remunerations of the Board of Director . (Attached).</p> <p>9- Voting on the amendment of Article (24) of the Company's bylaws relating to Power of the Chairman , Vice Chairman , Managing Director and the Board Secretary . (Attached).</p> <p>10-Voting on the addition of an article to the Company's bylaws to be numbered (30) with respect to Terms of Reference of Ordinary General Assembly. (Attached)</p> <p>11-Voting on the addition of an article to the Company's bylaws to be numbered (31) with respect to Terms of Reference of Extraordinary General Assembly. (Attached)</p> <p>12- Voting on the addition of an article to the Company's bylaws to be numbered (39) with respect to Formation of the committees emanating from the Board of Directors .(Attached)</p>	<p>7- التصويت على تعديل المادة (21) من نظام الشركة الأساس والمتعلقة بإنهاء مدة مجلس الإدارة أو إعتزال أعضائه أو شغور العضوية (مرفق).</p> <p>8- التصويت على تعديل المادة (23) من نظام الشركة الأساس والمتعلقة بمكافأة أعضاء المجلس (مرفق).</p> <p>9- التصويت على تعديل المادة (24) من نظام الشركة الأساس والمتعلقة بصلاحيات الرئيس والنائب والعضو المنتدب وأمين السرّ (مرفق).</p> <p>10- التصويت على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (30) تتعلق باختصاصات الجمعية العامة العادية. (مرفق).</p> <p>11- التصويت على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (31) تتعلق باختصاصات الجمعية العامة غير العادية. (مرفق).</p> <p>12- التصويت على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (39) تتعلق بتشكيل اللجان المنبثقة عن مجلس الإدارة. (مرفق).</p>	
--	---	---	--

	<p>13- Voting on the addition of an article to the Company's bylaws to be numbered (40) with respect to Terms of Reference of the committees emanating from the Board of Directors .(Attached)</p> <p>14-Voting on the amendment of Article (44) of the Company's bylaws relating to Financial Documents. (Attached).</p> <p>15- Voting on the amendment of Article (46) of the Company's bylaws relating to Entitlements to Dividends . (Attached).</p> <p>16- Voting on the addition of an article to the Company's bylaws to be numbered (47) with respect to Distribution of Profits. .(Attached)</p> <p>17- Voting on the amendment of Article (49) of the Company's bylaws relating to Final Provisions. (Attached).</p> <p>18- Voting on the deletion of Article (44) from the Company's bylaws with regard to Final Provisions. (Attached).</p>	<p>13- التصويت على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (40) تتعلق بإختصاصات اللجان المنبثقة عن مجلس الإدارة. (مرفق).</p> <p>14- التصويت على تعديل المادة (44) من نظام الشركة الأساس والمتعلقة الوثائق المالية (مرفق).</p> <p>15- التصويت على تعديل المادة (46) من نظام الشركة الأساس والمتعلقة بإستحقاق الأرباح (مرفق).</p> <p>16- التصويت على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساس برقم (47) تتعلق بتوزيع الأرباح . (مرفق).</p> <p>17- التصويت على تعديل المادة (49) من نظام الشركة الأساس والمتعلقة بالأحكام الختامية (مرفق).</p> <p>18- التصويت على حذف المادة (44) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بالأحكام الختامية مكررة. (مرفق)</p>	
--	---	--	--